
Referat af styregruppemøde den 28/8-2019 

 

Deltagere: Michael, Bo, Tom, Lasse L og Dorthe 

Gæstedeltagere: Janne, Lasse A 

 

Vi vil om ca. 14 dage fra dags dato melde ud til alle beboere på Vinde Bakke om færdiggørelse af området. 

Alle vil få mulighed for at komme med deres input til nedenstående punkter, som Styregruppen har listet, 

men naturligvis også hvis der er andre ting, man ønsker taget op med Vinde Bakke. 

Vi vil efterfølgende sætte det hele sammen og sende til Vinde Bakke, og bede dem om en tilbagemelding, 

som vi vil vende tilbage med til alle beboerne på et beboermøde.  

1. Sti  

a. Færdiggøres ved Fyrtøjet 15, mellem Klokkedybet 32 og 34 samt forlænges til og med 

Klokkedybet 14. 

b. Chikaner, hvor sti starter ved Elverhøj og ved stiudgang til busstoppested. P.t. kan biler forvilde 

sig ind på stien. 

c. ”Grus” skylles af stien ved voldsomme regnbyger – Hvad kan gøres 

 

2. Vold 

a. Beplantes med bunddække på nord og syd siden. 

b. Er højde korrekt på hele volden? 

c. Afslutning af vold ved Elverhøj? 

 

3. Jordstykke (mellem Vestre Boulevard og Klokkedybet) – Plan for beplantning! 

 

4. Tomme grunde 

a. Vedligeholdes. 

b. Grundejere må IKKE smide haveaffald og lign. På tomme grunde. 

 

5. Lygtepæle – skæve. 

 

6. Fyrtøjet 

a. Mange ”huller” i belægning efter kørsel med store maskiner i forbindelse med de sidste 

byggerier på Klokkedybet og færdiggørelse af vejanlæg – Klokkedybet. 

b. Store jorddynger langt ud på Fyrtøjet efter færdiggørelse af vejanlæg – Klokkedybet. 

c. ”Lagerplads” af paller, kantsten etc. På Fyrtøjet – skal ryddes op. 

 

7. Færdiggørelse af vejprojekt på Klokkedybet.  

a. Bredde stamvej ”Gården”. 

Vi melder ud om 14 dage, når vi gerne vil have jeres input. 

 



 


